

演出曲目

1. 斯坦：下雪吧！（詞／肯恩）
2. 葛魯貝兒：平安夜（詞／莫爾）
3. 肯特：聖誕節我會回來（詞／甘農）
4. 蕭邦：e小調前奏曲，作品28第4號
5. 蕭邦：c小調前奏曲，作品28第20號
6. 蕭邦：降D大調圓舞曲，作品64第1號
7. 寧靜的午夜（波蘭傳統聖誕歌曲）
8. 這是個歡喜的日子（波蘭傳統聖誕歌曲）

～中場休息～

1. 托梅：聖誕曲（詞／威爾斯）
2. 馬丁：願你有個美好的聖誕節（詞／布萊恩）
3. 蕭邦：E大調練習曲，作品10第3號（詞／羅素）
4. 蕭邦：f小調馬祖卡舞曲，作品68第4號
5. 蕭邦：降E大調夜曲，作品9第2號
6. 喬治·蓋希文：真情永留（詞／艾拉·蓋希文）
7. 席林：鳥園搖籃曲（詞／懷斯）
8. 三個善良的智者（波蘭傳統聖誕歌曲）
9. 睡吧，甜美的聖嬰！
（波蘭傳統聖誕歌曲與蕭邦b小調詠諧曲之組曲）

演出者簡介

鋼琴／安傑·亞果金斯基

生於1953年的安傑·亞果金斯基是波蘭最優秀的鋼琴家之一，同時也是作曲家、編曲家。亞果金斯基畢業於蕭邦音樂院，主修法國號，而在他畢業之時，就已經獲得波蘭廣播電視交響樂團的合作機會。1979年，亞果金斯基參與索他·塔卡（Zlota Tarka）的「老爵士大會」，並獲得「年度鋼琴家」的首獎殊榮肯定。

亞果金斯基曾與波蘭最優秀的一些爵士樂團演出，包括「舊日時光」（The Old Timers）、華沙大樂隊、第五元素五重奏、茲比格紐·紐南斯洛斯基四重奏（The Zbigniew Namyslowski Quartet）等。

Program

1. JULE STYNE: Let it Snow (Sammy Cahn, lyr.)
2. FRANZ GRUBER: Silent Night (Josef Mohr, lyr.)
3. WALTER KENT: I'll be Home for Christmas (James Gannon, lyr.)
4. FREDERIC CHOPIN: Prelude in E minor Op.28 No 4
5. FREDERIC CHOPIN: Prelude in C minor Op.28 No 20
6. FREDERIC CHOPIN: Waltz in D flat major Op.64 No 1
7. Wśród nocnej ciszy (Polish trad. carol)
8. Z narodzenia Pana (Polish trad. carol)

～Intermission～

1. MEL TORME: Christmas Song (Robert Wells, lyr.)
2. HUGH MARTIN: Have Yourself a Merry Little Christmas (Ralph Blane, lyr.)
3. FREDERIC CHOPIN: Etude in E major Op.10 No 3 (Bob Russel, lyr.)
4. FREDERIC CHOPIN: Mazurka in F minor Op.68 No 4
5. FREDERIC CHOPIN: Nocturn in E flat major Op.9 No 2
6. GEORGE GERSHWIN: Our love is here to stay (Ira Gershwin, lyr.)
7. GEORGE SHEARING: Lullaby of Birdland (George David Weiss, lyr.)
8. Medrcy swiata (Polish trad. carol)
9. Lulajze Jezuniu (Polish trad. carol, and F. Chopin: Scherzo in B minor Op.20)

Introduction

Andrzej Jagodziński, piano

Born in 1953, Jagodziński is a composer, music arranger and one of the best pianists in Poland. He received his degrees from the Frederick Chopin Conservatory where he studied French horn and engaged in the Polish Radio and TV Symphony Orchestra. In 1979, Jagodziński participated in the Old Jazz Meeting Zlota Tarka and received first prize for "pianist of the year".

He has played with some of the best jazz groups in Poland, including The Old Timers, Swing Session, String Connection, The Zbigniew Namyslowski Quartet, The Janusz Muniak Quartet, The Big Warsaw Band, Quintessence, The Tomasz Szukalski Quartet, The Jan Ptaszyn Wroblewski Quartet, and Jarek Smietana's Polish All Star.